



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

## 6 DAYS 4 NIGHTS MELBOURNE 六天四晚 墨尔本之旅

### DAY 1 KUL / MELBOURNE (MEAL ON BOARD)

Assemble at KLIA Airport and depart by flight to the garden city in Australia ~ Melbourne.

### DAY 2 MELBOURNE (L/D)

Arrived in Melbourne is Port Phillip Bay near the top of the Yarra River, is the capital of Victoria, the country's second largest city. First visit **Fitzroy Garden** is big 5 garden one of Melbourne's, lush green trees, with a strong romantic English countryside. City tour - **St. Patrick's Cathedral**, **Royal Exhibition Building** overall integration of the Byzantine style, and even the various elements of the Italian Renaissance. **Federation Square** is Victoria's most sophisticated, one of the largest construction projects, Melbourne Victorian **Arts Centre** has become a symbol of the Victorian Arts Centre has an art gallery. **Shrine of Remembrance** is Australia's largest war memorial building. **Town Hall, Parliament House.**

### DAY 3 MELBOURNE (B/L/D)

After breakfast, visit the **Sovereign Hill** is Victoria's most famous attractions, hunting Barra in the 1850s is a special city where the most famous of its attractions is the largest gold mine, northwest of Mexico City. Australian tourist attractions has received this award, even according to the British Queen's visit has also been placed in the front gate. In the Gold Rush era, this is called "New Gold Mountain", a large number of gold around the world who come here for gold, while the United States from San Francisco was known as the "San Francisco" (with entrance ticket). After lunch, proceed to **Essendon DFO.**

### DAY 4 MELBOURNE (B/D)

After breakfast, proceed to **Mt. Buller Forest Reserve** is Australia's most famous ski - Ski Resort and enjoy Brad farms and pastures along the beautiful natural scenery of forests. Arrival ski resort will be free & easy (no included ski equipment - winter season).

### DAY 5 MELBOURNE (B/L/D)

After breakfast, proceed to the **Yarra Valley Winery** is the opinion of Sydney's Hunter Valley, South Australia's Barossa Valley of Australia par famous vineyards. The Yarra River is the only river pass to Melbourne city. Yarra Valley Winery located in the upper reaches of the Yarra River, where the mild climate, rainfall, sunshine, very suitable for grape growing. Today's Yarra Valley wine region is famous not only in but also to the picturesque, wine fragrance to attract a large number of tourists come here sightseeing. General visitors will come here to visit several different wineries, learn a little knowledge of distilling, tasting a variety of fresh and fragrant wines, Australian pastoral country style viewing experience. Embark on the **Puffing Billy Steam Train** ride one of the finest preserved steam railway in the world. After lunch, bring you to tasting local wines.

### DAY 6 MEL / KUL (B)

After breakfast, free at own leisure till transfer to the airport for your flight back home.

### 第一天 吉隆坡 / 墨尔本 (机上用餐)

集合于机场办理登机手续, 乘搭豪华班机飞往澳洲维多利亚首府-墨尔本。

### 第二天 墨尔本 (午/晚)

抵达墨尔本, 是维多利亚州的首府, 全国第二大城市。墨尔本城市布局整齐美观, 以“花园之都”闻名世界。首先游览**菲兹洛伊花园**是墨尔本市区 5 大花园之一, 绿树葱葱, 鸟语花香, 带着浓厚的英国乡村浪漫色彩。**圣帕特里克大教堂**, 全称为都柏林圣帕特里克国家大教堂暨学院教堂, 是爱尔兰首都都柏林市两座爱尔兰国教会教堂之一。**皇家展览馆**整个展馆整体风格融合了拜占庭式, 甚至于意大利文艺复兴时期的各种元素。**联邦广场**是维多利亚州最精密、最庞大的建设项目之一, 是整个墨尔本新鲜活力的展示中心。**维多利亚艺术中心**已成为墨尔本的标志, 此艺术中心内有一座维多利亚美术馆, 馆内有 2 万 5 千件的收藏品, 堪称澳洲最大的美术馆。**爭紀念館**, 是澳洲最大戰爭紀念建築。儘管最初的建築原意為紀念在第一次世界大戰為國捐軀的維多利亞州市民, 但很快就被當作澳洲的主要紀念場地, 以悼念在戰爭中喪生的六萬名澳洲人。現在它被用作悼念所有為國家服役的澳洲人的戰爭紀念館。**市政厅**其音乐大厅展现了最为完美的维多利亚式建筑, 内部的百年纪念堂内装有巨大的管风琴, 以其妙不可言的音响效果给人留下深刻印象。**国会大厦**是當時殖民地時期的最高權力機構。澳洲的第一部憲法就是在這里制定的。

### 第三天 墨尔本 (早/午/晚)

早餐后, 游览 **Sovereign Hill** 是维省最有名的景点之一, 在 1850 年代是**巴拉猎特城**最具盛名的地方, 其最大的特色景点就是金矿, 墨城西北。这个景点曾获得澳洲旅游奖, 连英国女王的参观照也被摆在了正门口。在淘金热时代, 这里被称为“新金山”, 有大批世界各地的淘金者来这里淘金, 而美国的圣弗朗西斯科从此就被称为“旧金山”了(进门票)。午餐后, 前往**首席财务官**。

### 第四天 墨尔本 (早/午/晚)

早餐后, 乘车前往澳洲最知名的滑雪胜地-布拉山滑雪场和尽情欣赏沿途牧场农庄和美丽的原始森林大自然风光。抵达滑雪场将自由活动(滑雪用具自备--冬季)。

### 第五天 墨尔本 (早/午/晚)

早餐后, 乘车前往**雅拉河谷葡萄园**是与雪梨的猎人谷, 南澳的巴罗萨谷齐名的澳洲著名的葡萄园。雅拉河是经过墨尔本市区的唯一的一条河流。雅拉河谷葡萄园地处雅拉河的上游, 这里气候温和, 雨量适中, 阳光充足, 非常适于葡萄的生长。今天的雅拉河谷不但以葡萄酒产地闻名于世, 而且还以风景如画, 美酒飘香吸引了大批的游客来这里观光游览。一般的游客来到这里都会参观几家不同的葡萄酒庄, 学习一点造酒知识, 品尝各种新鲜香浓的葡萄美酒, 观赏体验澳洲田园乡村风情。过后才乘搭以有百多年历史的古董火车**普芬蒸汽火车**, 也是世界上保存最好的蒸汽火车之一。午餐后, 将带大家去品尝当地的葡萄酒。

### 第六天 墨尔本 / 吉隆坡 (早)

早餐后, 将送往机场办理登机手续飞返吉隆坡。